
ÅRSRAPPORT FRA EIDE ELEVRÅD 2024-2025 

 

Tilstede: Helene, John, Terese, Nikolay, Nils, Enya, Emilija og Ludvig. 

 

Saksliste 

- Gå gjennom og evaluere skoleåret 2024-2025.  

 

Hva har vi i elevrådet fått til dette skoleåret? 

- Eide skole ble foreslått nedlagt i budsjettet for 2025. Det jobbet vi mot og var med på 

høringsuttalelse sammen med skolen og var i avisa. Heldigvis gikk de bort fra dette 

forslaget foreløpig.   

- Vi har kommet med mye ønsker fra de ulike klassene. Blant annet: 

o Vi har ønsket oss kakao om vinteren, dette fikk vi hver mandag i advent.  

o Vi har ønsket oss «Gøy dag på skolen» eller «Annerledesdag». Her lagde 

lærerne blant annet «17. mai dag» med leker og «mesternes mester».  

o Vi har ønsket oss en lekehytte og snart har vi fyrlykt på plass som vi kan leke 

i. 

o Vi har ønsket oss leksefri skole og har nå leksefri advent og leksefri juni. 

o Vi har ønsket å gå på sokker på fotballbanen når det er tørt. Det får vi lov til 

nå. 

- Vi har engasjert oss i arbeidet rundt: deltagelse i 17. mai tog for Eide-barna, 

utbygging av Hove hyttefelt, «Rusken-aksjon» på skolen, arbeidet rundt ny gang og 

sykkelsti/droppsone til Homborsund og planlagt karneval for alle Eide-barna sammen 

med Eide kulturarena 

- Elevrådsleder og nestledere har deltatt på MUV-møter, BUK-møter og til og med på 

Supernytt.  

- Vi har sendt avgårde 4 søknader.  

o Vi søkte FAU om støtte på 3000kr til nye head-set. Denne fikk vi innvilget. 

o Vi søkte Eidekameratene om nye fotballer, håndholdt ballpumpe, 

basketballkurv og tegne opp håndballbanen på ny. Denne fikk vi innvilget. 

o Vi søkte Eide sanitetsforening om støtte til nye bøker til mediateket. Denne 

søknaden er foreløpig litt uavklart. De vil gjerne støtte oss, men usikkert på 

om de får lov å støtte med bøker pga. nye retningslinjer. Venter på endelig 

tilbakemelding. 

o Vi søkte BUK om nye uteleker. Sandkasseleker, frisbee med kurv mm. Fikk 

innvilget 2500 kr. til dette.  

Skoleåret har gått fort og som vi kan se har vi fått til mye saker dette skoleåret. Det er 

positivt. Noen saker må vi jobbe videre med (eks. søppeldunker ute). De sakene vi ikke har 

fått gjennomslag på dreier seg nesten utelukkende om saker hvor lovverk og retningslinjer 

kommer i veien, eller saker som bare gagner noen få. Viktig at alle elevrådsrepresentantene 

går gjennom denne årsrapporten i klassene.  

Takk for innsatsen! 

 

Referent: Eivind  


